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Eladó Családi ház, 73 m2, 2 398 m2 telek, Marcali
23 500 000 Ft ( ~56 766 € )

Marcaliban eladó egy felújítandó családi ház, kedvező áron!

Adatlap sorszáma: #696900387

Szobák: 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújítandó

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Konvektor

Építés éve: 1965

Kilátás: Udvari

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Vezetékes gáz

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: G

Az Ön kapcsolattartója:

Harangozó Erik
Irodavezető

+36 30 579-6257
otthonmanager@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Marcali egyik kedvelt utcájában kínálom eladásra ezt a felújítandó családi házat.

Első sorban olyan fiatalok és kiscsaládosok számára ajánlom, akik olyan otthont

keresnek, melynek idővel minden részletét saját kedvük és stílusuk szerint

alakítanának át. Az épület téglából készült és minden közmű megtalálható

benne. A tető szerkezete és fedése stabil, nem igényel akut cserét, nem ázik. A

nyílászárók régiek, fából készültek, ezeknek a cseréje ajánlott. Jelenleg kettő

szoba van kialakítva a házban, de egy kis fal mozgatással és módosítással

lehetne javítani az elrendezésen és nyerni még egy kis kihasználható területet.

A ház fűtéséről gázkonvektorok gondoskodnak, a melegvíz ellátást pedig

villanybojler biztosítja. Igény szerint fával való tüzelésre is van lehetőség. Az

épület folytatásában egy nyári konyha található, melyet akár össze is lehet kötni

a főépülettel, nyerve ezzel plusz egy szobát.

Az udvaron található továbbá egy garázs és egyéb, tárolásra alkalmas

melléképületek is. A telek hátsó részében bőven van lehetőség kertészkedésre,

egy grillező vagy játszótér kialakítására is. Az ingatlan tehermentes, 1/1

tulajdon, bármikor birtokba vehető.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve!

Legyen egy csodás és eredményes napja!

In einer beliebten Straße von Marcali biete ich dieses renovierungsbedürftige

Einfamilienhaus zum Verkauf an.

Ich biete es in erster Linie für junge Leute und kleine Familien, die ein Haus

suchen, das sie jedes Detail im Laufe der Zeit nach ihrem eigenen Geschmack

und Stil verwandeln können. Das Gebäude ist aus Ziegeln gebaut und verfügt

über alle Versorgungseinrichtungen. Die Dachkonstruktion und -eindeckung ist

stabil, muss nicht dringend erneuert werden und ist nicht undicht. Die Fenster

und Türen sind alt und aus Holz, ihr Austausch wird empfohlen. Derzeit gibt es

zwei Zimmer im Haus, aber mit einer kleinen Wandverschiebung und

Modifikation könnte die Aufteilung verbessert werden und etwas mehr nutzbaren

Raum gewinnen. Das Haus wird mit Gaskonvektoren beheizt, und die

Warmwasserversorgung erfolgt über einen Elektroboiler. Auf Wunsch ist auch

eine Holzfeuerung möglich. In der Fortsetzung des Gebäudes befindet sich eine

Sommerküche, die mit dem Hauptgebäude verbunden werden kann, wodurch

ein zusätzlicher Raum gewonnen wird.

Auf dem Hof befinden sich außerdem eine Garage und weitere Nebengebäude,

die sich als Lagerräume eignen. Im hinteren Teil des Grundstücks gibt es viel

Platz für Gartenarbeit, einen Grill oder einen Spielplatz. Die Immobilie ist zu 1/1

freies Eigentum und kann jederzeit bezogen werden.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und um einen

Termin zu vereinbaren, rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an unsere Home Manager-Agenten! Wir können

Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Sollten Sie ein günstiges

Darlehensangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen!

Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

In a popular street of Marcali I offer for sale this family house to be renovated.

I offer it primarily to young people and small families who are looking for a home

that they can transform every detail of over time according to their own taste

and style. The building is made of brick and has all utilities. The roof structure

and covering are stable, does not need acute replacement and does not leak.

The windows and doors are old and wooden, their replacement is recommended.

Currently there are two rooms in the house, but with a little wall moving and

modification the layout could be improved and gain some more usable space.

The house is heated by gas convectors and hot water is supplied by an electric

boiler. Wood-burning is also possible on request. In the continuation of the

building there is a summer kitchen, which can be connected to the main

building, gaining an extra room.

In the courtyard there is also a garage and other outbuildings suitable for

storage. At the back of the plot there is plenty of space for gardening, a

barbecue or a playground. The property is 1/1 freehold and can be occupied at

any time.

This property is great, right? For more information and to make an appointment,

please call! If you are looking to buy or sell, please feel free to contact the Home

Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country! Should

you need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one

for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


